

Cleans, polishes and protects stainless steel, chrome, brass, and other polished metals. Use on all types of stainless steel, chrome, brass and other polished metals; window frames, trims, doors, kick plates, appliance exteriors, etc.

DIRECTIONS FOR USE:

Apply with coarse spray or cloth. Use sparingly. Clean with one cloth and polish with a clean, dry cloth. Do not use on cooking utensils, such as pots, pans, knives, forks or spoons.

Overspray on floor will create substantial slip hazard. Clean up any overspray immediately.

CONTAINS FRAGRANCE ALLERGENS: Limonene (CAS 5989-27-5), Benzyl Benzoate (CAS 120-51-4), Linalool (CAS 78-70-6), and Citral (CAS 5392-40-5).

For more ingredient information visit: canberracorp.com

Manufactured By:
CANBERRA CORPORATION
3610 N. Holland-Sylvania Rd.
Toledo, OH 43615
P (419) 841-6616 • TF (800) 832-8992
canberracorp.com

WARNING: Combustible liquid.

ATTENTION: Combustible liquide.

PRECAUTIONARY STATEMENTS: Wash hands, face and any skin contact thoroughly after handling. Wear protective gloves/eye protection/face protection. Keep away from flames and hot surfaces. - No smoking.

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

See First Aid Measures - Section 4 on SDS for more detailed information.

IN CASE OF FIRE: Use foam or water spray to extinguish. Store in a cool, well-ventilated place. Dispose of contents/container to an approved disposal facility.

CONSEIL DE PRUDENCE: Se laver les mains, le visage et tout contact avec la peau soigneusement après manipulation. Porter une protection des gants de protection / de protection des yeux / du visage.

Tenir loin des flammes et des surfaces chaudes. - Ne pas fumer.

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact, si présent et facile à faire. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: Consulter un médecin.

Voir les mesures de premiers soins - Section 4 sur FDS pour des informations plus détaillées.

EN CAS D'INCENDIE: Utiliser de la mousse ou de l'eau pulvérisée pour éteindre. Stocker dans un endroit frais et bien ventilé. Éliminer le contenu/récipient dans une installation d'élimination approuvée.

For Industrial and Institutional Use Only
Keep From Freezing

060820
Label# 1095



LIQUID STAINLESS STEEL CLEANER & POLISH

481

Cleans, polishes and protects

Resists fingerprints, grease and water spatter

Gives stainless steel a high gloss luster

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN WARNING

See hazard and precautionary statements on reverse side.
See SDS for complete safety information.

NET CONTENTS:
One Quart (32 Fl. Oz.) 946 ml